

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 2001
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2001
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1988

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 2001

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1988

1997

1. Nos. 34007-34025

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 21 August 1997 to 29 August 1997*

	<i>Page</i>
No. 34007. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Long-term Programme on the development and intensification of economic, scientific, technical and industrial cooperation for the years 1981-1990 (with annexes). Signed at Moscow on 19 January 1981	
Protocol on the expansion and extension of the above-mentioned Agreement (with annexes). Signed at Moscow on 4 October 1985	3
No. 34008. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Agreement concerning the legal protection of industrial property. Signed at Vienna on 10 April 1981	71
No. 34009. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Agreement on scientific and technical cooperation in the field of agriculture (with annex). Signed at Vienna on 12 November 1989	87
No. 34010. Austria and Union of Soviet Socialist Republics:	
Agreement on cooperation for the control of illicit traffic in narcotic drugs and organised crime. Signed at Vienna on 11 January 1990	89
No. 34011. Austria and Lithuania:	
Agreement for the promotion and protection of investments. Signed at Vienna on 28 June 1996	101
No. 34012. Austria and Hungary:	
Agreement on cooperation for the control of international terrorism, the international illicit traffic in narcotic drugs, and international organised crime. Signed at Nickelsdorf on 12 July 1996	131

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1988

1997

I. N°s 34007-34025

TABLE DES MATIÈRES

1

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 21 août 1997 au 29 août 1997*

Pages

N° 34007. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Programme à long terme relatif au développement et à l'intensification de la coopération économique, scientifique, technique et industrielle, pour les années 1981 à 1990 (avec annexes). Signé à Moscou le 19 janvier 1981	
Protocole concernant l'extension et la prolongation de l'Accord susmentionné (avec annexes). Signé à Moscou le 4 octobre 1985	3
N° 34008. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord concernant la protection juridique de la propriété industrielle. Signé à Vienne le 10 avril 1981	71
N° 34009. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord de coopération scientifique et technique dans le domaine de l'agriculture (avec annexe). Signé à Vienne le 12 novembre 1989	87
N° 34010. Autriche et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord de coopération en matière de lutte contre le trafic illicite de stupéfiants et le crime organisé. Signé à Vienne le 11 janvier 1990	89
N° 34011. Autriche et Lituanie :	
Accord relatif à la promotion et à la protection des investissements. Signé à Vienne le 28 juin 1996	101
N° 34012. Autriche et Hongrie :	
Accord relatif à la coopération pour le contrôle du terrorisme international, du trafic illicite international des stupéfiants et du crime organisé international. Signé à Nickelsdorf le 12 juillet 1996	131